

New Customer Test environment for upcoming EEX Emission Auction System (M7A) release

The European Energy Exchange (EEX) is planning a new release for its Emission Spot Market Auction System M7A. The new release mainly comprises an enhanced user interface. Most of the known functionalities will be kept within the new user interface.

In a first step, EEX will roll out a preview version of the new release in the new CUSTOMER-TEST environment (CUTE) on 02 December 2021. This preview version already includes most of all important features. EEX will update the CUTE environment to its latest version on a weekly basis. Active user accounts of the old test environment can still be used within the new CUTE environment. It only requires a self-reset of your password by using the new self-service functionality which is provided on the login mask. If you are interested in getting access to the new CUTE environment, please contact the EEX Market Operations department. The new CUTE environment can be accessed via one of the following web addresses:

<https://spotauction-cute1.eex.com/>

<https://spotauction-cute2.eex.com/>

The Go-Live of the new release in PRODUCTION environment is planned for the beginning of the year 2022. EEX will keep you updated on the final Go-Live date with a separate customer information within the next weeks. That customer information will provide you with a link to a short video tutorial which shows how to use the main functionalities of the new release as well as several test auction dates which are planned to be held within the CUTE environment during the upcoming weeks.

Please do not hesitate to contact EEX Market Operations by phone +49 341 2156 222 if you have any further questions.

European Energy Exchange AG

Market Operations

Telefon: +49 341 2156-222

Fax: +49 341 2156-229

E-Mail: trading@eex.com

www.eex.com

Neue Testumgebung für anstehendes Emissionsauktionssystem (M7A) - Release

Die EEX plant eine neue Version für das Emissionsauktionssystem M7A. Die neue Version beinhaltet vor allem eine verbesserte Benutzeroberfläche. Ein Großteil der Funktionalitäten wird in der neuen Benutzeroberfläche erhalten bleiben.

In einem ersten Schritt wird die EEX am 02. Dezember 2021 eine Vorabversion in der neuen CUSTOMER-TEST-Umgebung (CUTE) ausrollen. Diese Vorabversion enthält bereits einen Großteil aller wichtigen Funktionen. Die EEX wird die CUTE-Umgebung wöchentlich auf die neueste Version aktualisieren. Aktive Benutzerkonten der alten Testumgebung können in der neuen CUTE-Umgebung weiterverwendet werden. Es muss lediglich das Passwort selbst zurückgesetzt werden. Hierfür kann die neue Funktionalität innerhalb der Anmeldemaske genutzt werden. Bei Interesse an einem Zugang zur neuen CUTE-Umgebung, wenden Sie sich bitte an die EEX Market Operations. Die neue CUTE-Umgebung kann über eine der folgenden Webadressen aufgerufen werden:

<https://spotauction-cute1.eex.com/>

<https://spotauction-cute2.eex.com/>

Der Go-Live der neuen Version in der PRODUKTIONS-Umgebung ist für Anfang des Jahres 2022 geplant. Die EEX wird innerhalb der nächsten Wochen mit einer separaten Kundeninformation über das endgültige Go-Live-Datum informieren und darüber hinaus einen Link zu einem kurzen Video-Tutorial zur Verfügung stellen. Um sich mit der neuen Benutzeroberfläche vertraut machen zu können, wird die EEX in den kommenden Wochen außerdem mehrere Testauktionen in der neuen CUTE-Umgebung anbieten. Die genauen Testauktionstermine werden ebenfalls Inhalt der separaten Kundeninformation sein.

Für weitere Fragen steht Ihnen die EEX-Marktsteuerung gern unter der Telefonnummer +49 341 2156 222 zur Verfügung.

Mit freundlichen Grüßen

European Energy Exchange AG

Market Operations

Telefon: +49 341 2156-222

Fax: +49 341 2156-229

E-Mail: trading@eex.com

www.eex.com